
هفته سوم مرحله گروهی لیگ قهرمانان برگزار شد و حاصل کار نمایندگان 
کشورمان دو برد و یک شکست بود. سپاهان با نمایش مقتدرانه ای که در 
ازبکســـتان داشـــت موفق شـــد تیم المالیق را با نتیجه ســـه بر یک شکست 
دهد اما نساجی درحالی که با یک گل از تیم نوبهار جلو بود بعد از اخراج 
ی را درنهایت دو بر  صابـــر حردانـــی نتوانســـت از تک گلش دفاع کند و بـــاز
گذار کرد تا شـــرایطش برای صعود از گروه بســـیار ســـخت شـــود. اما  یک وا
گران خود توانستند  گردان یحیی گل محمدی در حضور پرشـــور تماشا شـــا
با دو گل از ســـد اســـتقلال تاجیکســـتان عبور کنند. اســـتقلالی ها در این 
ی بسته در تلاش بودند حداقل یک امتیاز بگیرند اما  ی با دوندگی و باز باز
پرســـپولیس برای رســـیدن به گل تیمی با برنامه و صبور نشـــان داد. محسن 
بیاتی نیـــا، کارشـــناس فوتبـــال کشـــورمان در گفت وگو بـــا »فرهیختگان« از 
عملکـــرد تیم هـــای ایرانی حاضـــر در لیگ قهرمانان آســـیا تقدیر و تمجید 

کرد. او به ســـوالات مطرح شـــده این گونه پاسخ داد. 

   پرسپولیس فوتبال مدرنی را به نمایش گذاشت
ی پرســـپولیس و اســـتقلال تاجیکســـتان اظهار  بیاتی نیا در آغاز درباره باز
کلاس و جذاب را در  داشـــت: »واقعیـــت امـــر این اســـت که یک فوتبال بـــا
ی حضور پرشـــور  ورزشـــگاه آزادی شـــاهد بودیـــم. مهم تریـــن اتفـــاق این باز
گران در ورزشـــگاه بـــود کـــه بعد از چند مـــاه این اتفـــاق افتاد و فکر  تماشـــا
کنم همه آنهایی که به ورزشـــگاه آمدند خوشـــحال به منزل برگشـــتند. این 
کتیکی  ی را جذاب کرد. از نظم تا یادی داشـــت که باز ی نکات فنی ز باز
یف، کارهای ترکیبی  پرسپولیس گرفته تا گردش توپ، کنترل بر توپ و حر
ی شاهد آن بودیم و گل دوم پرسپولیس هم  کتیکی که بارها در طول باز و تا
یبا به ثمر رســـید. پرســـپولیس در کنار ســـپاهان  کتیکی ز ی همین کار تا رو
گر در شرایط ایده آل  نشـــان دادند که از تیم های قدرتمند آســـیا هستند و ا
یادی برای گفتن در این مسابقات خواهند داشت. در  باشند حرف های ز
واقع این قدرت نمایی فوتبال ایران در آســـیا بود که نشـــان داد ما همچنان 
یم که در آسیا آقایی کنیم به شرطی که خودمان را بیشتر  پتانسیل این را دار
یادی  یکنان مســـتعد ز ی کمبود هایمان تمرکز کنیم. ما باز باور داشـــته و رو
یم که در میادین بین المللی می توانند شایســـتگی خود  در فوتبال مـــان دار
را به بهترین شـــکل نشـــان دهند. باید آنها را باور کرد و کمک شـــان کرد که 

راه هـــای موفقیت را یکی پس از دیگری ســـپری کنند.« 

 VAR تاثیر   
ی پرسپولیس و استقلال تاجیکستان  کید بر اینکه در باز ی در ادامه با تا و
یدئویی تاثیرش را به خوبی نشـــان داد، افزود: »مدت هاســـت  کمک داور و
یدئویی می شـــود که به  کـــه در فوتبال مـــان صحبـــت از نبـــود کمـــک داور و
یف  ی پرسپولیس با حر نظرم حرف درستی است. از این جهت که در باز
ی اش را به خوبی نشان  تاجیکش دیدیم که VAR در دو صحنه تاثیر گذار
یبایی به ثمر رســـید  داد. واقعـــا حیـــف بـــود گل دوم پرســـپولیس که با آن ز
ی آن گل کار کرده  آفســـاید اعلام شـــود. قشـــنگ معلوم بود پرســـپولیس رو
کتیکی به این شـــکل از ســـوی کمک داور رد شـــود  بود و اینکه یک گل تا
یدئویـــی آن را تایید کـــرد. از این  ظلـــم بـــود که خوشـــبختانه کمـــک داور و
یـــاد در فوتبـــال ایـــران رخ داده و نبود VAR به خوبی احســـاس  اتفاقـــات ز
شـــده اســـت. امیدوارم فدراســـیون فوتبـــال هرچه زودتر شـــرایطی را فراهم 
ی در لیگ مان نباشـــیم و حق  کند که هر هفته شـــاهد جنجال های داور

تیمی تضییع نشـــود.« 

   شایسته قهرمانی در آسیا
کارشـــناس فوتبال کشـــورمان در پاسخ به این ســـوال که آیا تیم های ایرانی 
تـــوان مدعـــی بـــودن در لیگ قهرمانان را دارند یـــا اینکه باید به دنبال دفاع 
که نه؟  از حیثیـــت فوتبـــال ایـــران باشـــند؟ عنوان کـــرد: »مدعی بـــودن چرا
کلاســـی کـــه ارائه می دهـــد می تواند جزء  ن و با پرســـپولیس بـــا فوتبـــال مدر
مدعیان باشد. سپاهان هم از هر نظر این پتانسیل را دارد که برای قهرمانی 
در آسیا بجنگد. حتی نساجی را هم تیمی می بینم که می تواند از گروهش 
صعـــود کنـــد. ما بـــه هیچ عنوان نبایـــد خودمان و تیم هایمان را دســـت کم 
ی بیشـــتر برســـند  گـــر به خودباور یـــم کـــه ا یـــم. فوتبالیســـت هایی دار بگیر
می توانند کارهای بزرگی را انجام دهند. اصلا دوست ندارم درمورد کمبود 
که آنها  ی صحبت کنم چرا یرساختی و سخت افزار امکانات، مشکلات ز
ی مثبت  یق انرژ گانـــه ای می طلبد. آنچه به آن اصـــرار دارم تزر بحـــث جدا
یـــم که در آســـیا نظیر ندارند.  گرانی را دار بـــه فوتبال مـــان اســـت. ما تماشـــا
بـــا حمایت هـــای آنها هر تیمی را می شـــود در ورزشـــگاه خانگی شکســـت 
گران  ی پرســـپولیس با تیم تاجیکســـتانی واقعا از حضور تماشـــا داد. در باز
ی و  و تشـــویق های آنها لذت بردم. آنها هســـتند که به فوتبالیســـت ها انرژ
 انگیـــزه می دهنـــد. بیاییـــم چیزهای خـــوب فوتبال را ببینیـــم و برای مدتی 

بـــه کمبود ها فکر نکنیم.« 

   ورزشکاران حرمت یکدیگر را نگه دارند
بیاتی نیـــا بـــا اشـــاره به مشـــاجره لفظی که بیـــن برخی فوتبالیســـت های 
ی راه افتـــاده، گفـــت: »لازم  قدیمـــی و کشـــتی گیران در فضـــای مجـــاز
یادی از عمـــرش را در  می دانـــم حتمـــا به عنـــوان فـــردی کـــه ســـال های ز
ورزش سپری کرده، موردی را اشاره کنم. خیلی ناراحت کننده و دردآور 
اســـت که می بینیم دوســـتان ورزشـــکارمان به این شـــکل علیه یکدیگر 

موضـــع گرفته انـــد. این بی حرمتی ها برای خانواده ورزش خوب نیســـت 
و امیـــدوارم کـــه دیگـــر تکرار نشـــود. هر یـــک از ورزشـــکاران عزیزمان در 
هر رشـــته ای هر مقامی که در ســـطح آســـیا و جهان آورده اند برای همه 
یر  قابل احترام و ارزشـــمند اســـت و نباید خدای نکرده افتخارات هم ز
ی هم به خودش مربوط است  یم. گذشـــته هر فرد و ورزشـــکار ســـوال ببر
و پرداخـــت بـــه این مســـائل جـــز اینکه تاثیـــر بدی در جامعـــه بگذارد و 

حرمت ها شکســـته شود ندارد.« 

   الان وقت انتقاد از رحمتی نیست
بیاتی نیـــا در پایـــان در ارتبـــاط با نتایجی که مهدی رحمتی با نســـاجی در 
این فصل کســـب کرده، یادآور شـــد: »به نظر من تیم نســـاجی شروع خوبی 
یف خود را شکســـت  در ایـــن فصـــل داشـــت و حتی توانســـت در هند حر
دهد اما بعد از آن دچار یک افت شد. فکر می کنم در شرایط فعلی انتقاد 
از مهدی رحمتی درســـت نباشـــد و او بیشـــتر از هر چیز نیاز به آرامش و 
گران مازندرانی به بهترین شـــکل رحمتی  حمایـــت دارد. امیدوارم تماشـــا
کـــه اعتقاد دارم این تیم هنوز این شـــانس  و تیمـــش را حمایـــت کننـــد چرا
را دارد از ایـــن گـــروه صعـــود کند یا حداقل نتایج بهتـــری بگیرد. همان طور 
کـــه گفتـــم تیم هـــای ایرانی حاضـــر در لیگ قهرمانان همه پتانســـیل این را 
دارند که جزء تیم های صعودکننده باشند و پرسپولیس به همراه سپاهان 
یادی را به  تـــوان قهرمانـــی را هـــم دارند. تیم های عربســـتانی ســـتاره های ز
خدمـــت گرفته انـــد امـــا نمایندگان مـــا هم تیم هـــای کم مهره ای نیســـتند. 
ینگرهایـــش در آســـیا جـــزء بهترین هـــا  ســـپاهان در کناره هـــا مخصوصـــا و
کید  یفانـــش را تحـــت فشـــار قرار می دهـــد. تا هســـتند و خیلـــی خـــوب حر
مـــن این اســـت که نماینـــدگان خودمان را از لحاظ روحی بـــا بزرگ نمایی 

یفـــان تضعیف نکنیم.«  حر

محسن بیاتی نیا در گفت وگو با »فرهیختگان«: رحمتی فقط نیاز به آرامش دارد

پرسپولیس و سپاهان مدعی لیگ قهرمانان هستند
 ورزشکاران حرمت ها را نشکنند

جلسه فولادی ها با منصوریان؛ او تخفیف نمی دهد

عیار مارتینز برابر تیم های بزرگ مشخص می شود
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حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

نیلوفر مژدهی
خبرنگار

بازی هفته هشتم تیم فولاد خوزستان مقابل شمس آذر رقابتی حیثیتی به حساب 
می آید. برای فولادی ها نه تیم شمس آذر بلکه نتیجه سومین بازی شان با سرمربی 
اســـپانیایی مهم اســـت. فولادی ها که از ابتدای فصل روز خوش ندیده بودند 
درنهایت با فشار هواداران خود مجبور به انتخاب سرمربی خارجی شده و حالا 
یان مربی بدی باشد یا  نتیجه این انتخاب درست را می بینند. نه اینکه منصور
توانایی لازم برای هدایت فولاد را نداشته باشند اما جوی که علیه این مربی به 
یان با بهترین تفکرات و  وجود آمده بود آرامش را از او و تیم فولاد گرفت. منصور
یکنان هم نمی توانست در فولاد موفق باشد چراکه سکوهای ملتهب  بهترین باز
به او اجازه نمی دادند تمرکز کند. برکناری این مربی و استخدام مارتینز بهترین 
تصمیمی بود که مدیران فولاد طی چند سال اخیر گرفتند. با این حال انتخاب 
یان در همان ابتدای فصل هم چالش هایی دارد که هنوز عواقبش برای  منصور

باشگاه فولاد باقی مانده است. 

   منصوریان ۶۰ درصد نمی خواهد
یان از سوی باشگاه فولاد باعث شد تا این مربی  فسخ یک طرفه قرارداد منصور
دادخواستی در این خصوص تنظیم کند اما فولادی ها خیلی سریع متوجه اقدام 
یان را پای میز مذاکره کشـــاندند که  او شـــده و مانع شـــدند. آنها درحالی منصور
پیش از این ۳۰ درصد از قرارداد این مربی را پرداخت کرده بودند اما همچنان 
بر سر تسویه حساب با این مربی اختلاف دارند. طبق قانون مربی ای که برکنار 
یافت کند. درحالی که فولادی ها در  می شود می تواند کل مبلغ قرارداد خود را در
نظـــر دارنـــد ۶۰ درصـــد از کل مبلـــغ قرارداد این مربی را بـــه او بپردازند. از آنجا که 
یان طبق شنیده ها ۱۲ میلیارد تومان بوده است ۶۰ درصد  قرارداد علیرضا منصور
از کل مبلغ قراردادش هفت میلیارد و ۲۰۰ میلیون تومان می شود. به این ترتیب 
فولادی ها با احتســـاب ۳۰ درصدی که در ابتدای فصل پرداخت کردند قصد 
دادند فقط سه میلیارد و ۶۰۰ میلیون دیگر بپردازند که این پیشنهاد مورد موافقت 
یافتی از فولاد به دلیل تمکن مالی  این مربی قرار نگرفت. در واقع شاید مبلغ در
یان دارد برای او چندان اهمیتی ندارد اما هفته هایی که این مربی در  که منصور
این باشـــگاه گذراند و ناســـزاهایی که شنید باعث شده است به راحتی از حق 
و حقوق خود کوتاه نیاید. این درحالی است که دستیاران و اعضای کادر فنی 

یافت خواهند کرد.  این مربی نیز مبلغ جداگانه ای در

   مشکل فولاد کجاست؟
مشکل فولادی ها سه میلیارد و ۶۰۰ یا هفت میلیارد و ۲۰۰ نیست. مشکل آنها 
آنجاست که برای رسیدن به سقف مجاز قرارداد فقط ۱۵ میلیارد جا دارند و اگر 
یکن در نیم فصل با مشکل  یان پول بدهند برای جذب باز بخواهند به منصور
یان  مواجه خواهند شد. از این رو آنها ترجیح می دهند هر طور شده از منصور
یکن در اختیار داشته باشند.  تخفیف بگیرند تا مبلغ بیشتری برای جذب باز
یان  از این رو طی روزهای آینده جلسه ای بین مسئولان باشگاه فولاد و منصور
برگزار می شود تا درمورد مبلغ پرداختی به این مربی و دستیارانش تصمیم بگیرند. 
با این حال تنها مشکل فولاد ۱۵ میلیارد باقی مانده نیست بلکه چون مدیران 

این باشـــگاه خود مایل به جذب مربی خارجی بودند و از ابتدا 
کارخانه با چنین اقدامی مخالف بود تمام مســـئولیت های 

مالـــی را به عهده باشـــگاه گذاشـــتند. بـــه این ترتیب حتی 

اگر سقف قراردادی هم وجود نداشت باز هم فولادی ها برای پرداخت پول به 
یکن در نیم فصل مشکل داشتند.  یان و جذب باز منصور

   معجزه اسپانیایی
فولاد در انتهای جدول و بدون امتیاز به مارتینز رسید. کمتر کسی فکر می کردیم 
مربـــی اســـپانیایی بتواند در فرصت باقی مانده، فـــولاد را این گونه جلا دهد، اما او 
بـــا برخـــی تغییراتی که به وجود آورد شـــرایط را برای بازیکنـــان تغییر داد تا جایی 
که حالا میل به خواســـتن و برنده شـــدن در بین اعضای این تیم دیده می شـــود. 
مارتینز حتی می توانست موفق تر هم باشد. او به لحاظ فنی به اندازه کافی توانا 
است اما هنوز نتوانسته مدیریت این تیم را 
برعهده بگیرد. اگر او بتواند به عنوان یک 
مربی مقتدر تیمش را مدیریت کند از 

چالش های موجود در این تیم کاسته شده و با اضافه شدن چاشنی اتحاد، فولادی 
به مراتب قدرتمندتر خواهیم دید. او اگر حالا می تواند برای خود سری در میان سرها 
در بیاورد به دلیل دو نتیجه موفقیت آمیز اخیرش است که او را روی سکوها به 
مردی محبوب تبدیل کرده است. فولادی ها در شرایطی که دو تیم دیگر خوزستان 
یعنی صنعت نفت و استقلال خوزستان بدترین نتایج را تجربه می کنند خود را 
از انتهای جدول جدا کرده و با دو پیروزی ناپلئونی به قهرمان تیم های خوزستانی 
تبدیل شده است. محبوبیت مارتینز زمانی بیشتر می شود که هواداران از ابتدای 
فصل حضور یک مربی خارجی در تیم شان را فریاد می زدند و حالا که معادلات 
درســـت از آب درآمده به حمایت بیشـــتر از او اصرار دارند. شـــوک یک تغییر در 
باشگاه فولاد در کنار تمایل این مربی به گل نخوردن باعث شده تا این تیم در دو 
بازی آسان مقابل هوادار و استقلال خوزستان دو برد پیاپی را تجربه کند. البته 
یـــم تعطیلات مکرر لیگ بهترین هدیه برای مارتینز و تیم فولاد بود؛  از حـــق نگذر
چراکه فرصت کافی برای شناخت از یکدیگر و بازسازی تیم فولاد داشت و موفق 
شد تحول را در جمع فولادی ها ایجاد کند. بازی مالکانه فولاد با مارتینز را باید در 
بازی با حریفان قدرتمند هم ببینیم  شاید این تیم در بازی با استقلال خوزستان 
و هوادار بتواند با ارائه بازی مالکانه و درنهایت استفاده از فرصت های موجود به 
پیروزی های تک گله برســـد اما عیار این مربی و تیمش زمانی مشـــخص خواهد 
شد که مقابل تیم قدرتمند یا مدعی قهرمانی به میدان برود. از شانس این مربی، 
آنهـــا تاکنون حریف قدرتمنـــدی را مقابل خود ندیدند. از این رو هرچند می توان 

ادعا کرد فولاد با مارتینز متحول شده اما حاشیه امنیتی برای آنها وجود ندارد. 
گل تیم فولاد در بازی با اســـتقلال خوزســـتان در دقیقه ۹۲ به ثمر رســـید و آنها در 
دقیقه ۸۵ به هوادار گل زدند. این نشان می دهد مرد اسپانیایی قبل از هر چیز 
به گل نخوردن فکر می کند و تفکرات تدافعی فعلا و در شرایط موجود برای او 
اولویت دارد. این تیم با همین دو برد از انتهای جدول جدا شد، با شش امتیاز 
تا رده دهم جدول صعود کرد و در میانه جدول رده بندی حداقل فعلا از حاشیه 
امنیـــت برخـــوردار اســـت. فولادی ها آرامـــش موجود را مدیون تصمیم درســـت 
ولی دیرهنگام مدیران فولاد و البته تفکرات مارتینز هســـتند. با این حال هنوز 
یان روی بدنه تیم فولاد باقی اســـت چراکه  کامی همراهی منصور ترکش های نا
ایـــن مربـــی بـــا ۱۱ گل خورده، تفاضل گل منفی پنج را برای فولاد به جا گذاشـــته 
است. آنها اگر می  خواهد از امتیازات منفی رهایی پیدا کنند باید پیروزی های 
مختصر و مفید خود را به بردهای پرگل و هیجان انگیز تبدیل کنند. بازی پیش رو 
مقابل شمس آذر که البته حریف راحتی برای فولادی ها نیست می تواند فرصت 

مناسبی برای نشان دادن توانایی های تیم مارتینز باشد. 

پرداختی به سرخپوشان چند روز به تاخیر افتاد

کی تر از همیشه  یحیی شا
قبل از بازی پرسپولیس و استقلال تاجیکستان به سرخپوشان خبر رسید 
که با برداشت پول از سپرده این باشگاه موافقت شده و به زودی ۵۰ درصد 
از آپشن های قرارداد آنها به حساب شان واریز خواهد شد. اما تا به امروز 
این اتفاق رخ نداده و این موضوع با دلخوری شدید یحیی گل محمدی 
همراه شده است. سرمربی پرسپولیس چند روز پیش با مصاحبه های 
تندی که داشت و همچنین تحریم تمرینات به نوعی باشگاهش و سازمان 
خصوصی ســـازی را تحت فشـــار قرار داد و این اقدامات بدون شک در 
صدور مجوز برای آزاد سازی ۳۰ میلیارد تومان از سپرده بی تاثیر نبود. رقم 
اشاره شده قرار است از سوی بانک شهر و به حساب سرخپوشان واریز 
شود، اما اینکه چرا تاخیر در این پرداختی به وجود آمده، به سرخپوشان 
اعلام شـــده که مدیرعامل بانک شـــهر به ســـفر خارج از کشور رفته و قرار 

است تا جمعه شب به ایران بیاید.

معمای 10 هزار تماشاگر بدون بلیت

ضرر چند میلیاردی پرسپولیس
باشگاه پرسپولیس برای دیدار با استقلال تاجیکستان مجوز فروش ۲۲ هزار 
بلیت را از شـــورای تامین گرفت و روز بازی نیز مجوز فروش ۵ هزار بلیت 
دیگر هم برای این باشگاه صادر شد. اگرچه همه این ۵ هزار بلیت به فروش 
نرفت و تقریبا یک سوم آن ماند. با این حساب باشگاه پرسپولیس حدود 
۲۶ هزار بلیت برای این مسابقه آسیایی خود فروخت اما طبق اعلام 
ورزشگاه، بیش از ۳۶ هزار تماشاگر برای تماشای مسابقه در 
این مکان حضور پیدا کردند. با این حساب 
باید گفت بیش از ۱۰ هزار تماشاگر موفق 
شده بودند بدون بلیت وارد ورزشگاه 
شوند. به خاطر همین مساله هم بود 
که در اوایل مسابقه تعداد تماشاگران 
به طرز چشمگیری افزایش پیدا کرد. در این مورد باشگاه پرسپولیس بارها 
خواســـتار این شـــده که از ورود تماشـــاگران بدون بلیت به ورزشگاه آزادی 
خودداری شود اما نتیجه مثبتی در بر نداشته است. ناگفته نماند که نوع 
مستقر شدن تماشاگران در سکوها نیز به شکلی بود که راهروی بین سکوها 
نیز جای سوزن انداختن هم نداشت و این مساله ممکن است جریمه ای 

از سوی کنفدراسیون فوتبال آسیا برای تیم میزبان در پی داشته باشد.

گفت وگو با گلزن استقلال در دربی امیدها

در دربی بزرگسالان هم گل می زنم!
حسام اسکندری، زننده گل قهرمانی امیدهای استقلال در فصل گذشته در 
دیدار دربی، در یک دربی دیگر در همین رده سنی برای آبی ها گلزنی کرد تا 
، برنده مصاف با پرسپولیس باشد. او در گفت وگویی با  این تیم با تک گل او
»فرهیختگان« در این باره صحبت هایی را مطرح کرد. او درباره اینکه مدتی 
می شود که اسمش بر سر زبان ها افتاده و دیروز هم گل برتری تیمش در دربی 
امیدها را زده، گفت: »من امسال با تیم بزرگسالان استقلال تمرین می کنم و 
اسم من در لیست این تیم رد شده است، حتی در بازی اخیر نیز دربرابر 
هوادار روی نیمکت نشستم و در چند بازی تدارکاتی برای استقلال بازی 
و گلزنی هم کردم. بنابراین برای همراهی امیدها فقط در چند بازی مهمی 
که تیم داشت، ازجمله همین دیدار دربی، با صلاحدید و تصمیم آقای 
نکونام برای این تیم به میدان رفتم.« اسکندری در پاسخ به این سوال که آیا 
همراهی تیم بزرگسالان از لحاظ روحی و اعتمادبه نفست کمک زیادی به 
تو کرده، افزود: »صددرصد همین طور است اما جالب است بدانید به جز 
گلی که دیشـــب در دربی آخر امیدها زدم، در هر دربی در رده های ســـنی 
دیگری هم که جلوی پرسپولیس بازی کردم به این تیم گل زده ام. شاید هم 
متخصص گلزنی به پرسپولیس باشم. ضمن اینکه در این چندسال همیشه 
در بین آقای گل ها حضور داشته ام. ابتدا باید از نکونام تشکر کنم که به من 
اطمینان کردند و امیدوارم بتوانم برای بازی کردن فرصت پیدا کنم تا بتوانم 
پاسخ اعتماد و اطمینان کادرفنی را به نحو احسن بدهم.« او همچنین 
درباره اهدافش در آینده اینچنین گفت: »اگر در دربی بزرگســـالان به من 
بازی برسد، نگران نباشید در این بازی باز هم به پرسپولیس گل می زنم.« 

اخبار کوتاه


